

## ORIANNE COLLINS JEWELLERY

### Coffret « First Class » Just For Men

A new line has been added to the OC Just for Men collection. Decorated with the brand's colours, the "First Class" presentation case contains a sophisticated combination of five pairs of cufflinks. Using onyx, blue chalcedony, pink quartz or white diamonds, Orianne Collins works delicately with white or pink gold in an assortment of shapes. Geometric, squared or diamond-set, each pair has a particular style. The perfect combination for today's gentlemen.



Description 5 pairs of cufflinks  
White/pink gold  
Onyx, pink quartz, blue chalcedony  
White diamonds

## ORIANNE COLLINS JEWELLERY

### Coffret « First Class » Just For Men

OC Just for Men s'offre une nouvelle ligne. Empreint des jeux de couleurs de la maison, le coffret « First Class » réunit une combinaison sophistiquée de cinq modèles de boutons de manchettes. Onyx, calcédoine bleue, quartz rose ou diamants blancs, Oriane Collins travaille avec subtilité l'or blanc ou rose et mixe les formes. Géométrique, quadrillé ou serti, chaque modèle dégage un style. Une parfaite combinaison pour le gentleman contemporain.



Description 5 paires de boutons de manchettes  
Or blanc / or rose  
Onyx, quartz rose, calcédoine bleue  
Diamants blancs